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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2016/17:707 Sexuella ofredanden på festivaler

I SVT Nyheter påstås inrikesministern ha sagt att sexuellt ofredande på 
festivaler var vanligare förekommande förr. 

Därför vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Vad har statsrådet för statistiskt underlag för den analysen?

………………………………………

Jeff Ahl (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal

Från Riksdagsförvaltningen
2017-01-23
Besvaras senast
2017-02-01 kl. 12.00


